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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az interpelláció címe: "Hogyan alakul a színházak finanszírozása?" 



Tisztelt Miniszteľ Úr!

Äz országgyűlés múlthét kedden elfogadta a kultuľális átalakításľól szóló töľvényt. Lćttszik,

hogy koľábban a ballibeľális sajtóban megjelent, jól éľtesült koľmányzaÍi foľľásokboI szęrzett

információk isrrrét álhíreknek bizonyultak, mivel a törvényjavaslat semmilyen formában nem

érinti aNemzeti Kulturális Alap működését. Az elmúlt néhány nap tanulságaaZ, hogy olyan

kéľdéseket feszegettek az eI|enzékiek és geľjesztették a hangulatot, amelyek a beterjesztett

töľvényjavaslatban nem is szeľepeltek.

Tisztelt Képviselőtáľsaim! Egy töľvényteľvezetelőkészítése hosszú évekľe nyúlik vissza, és egy

ęlokészítés során sokfele otlet meľül ťel, sokféle munkaanyag készült. Elítélendő, hogy ha

ęzekből a munkaanyagokból báľki kilop egyet a minisztériumból, esetleg azt manipu|tĺIja,

megvtiltoztada, és azzal a közhangulatot befolyásolja. Az is kiderült, hogy álszent módon

elkenték a Katona József Szinhtnbotrányći,és ha nem keľült volna a nyilvánosság elé azugy,

máig nyugodtan végezhetné a munkáját a szinházban és a Színművészeti Egyetemen Gothár

Péteľ.

Nem lęhet, hogy azállam úgy támogassa a Katona József Szinházat,hogy ne tudjon beleszólni,

ott van zak|atásiügy, vagy nincs zaklatási ügy, vagy hogy ne tudjon ellenőľzést végezni és ne

tudja megvédeni a színészeket a zak|atástól' Átlátható, kiegyensúlyozottabb, tisztább színhtv-

ťlnanszirozási foľma kerül bevezetésľe. Nem lehet, hogy míg Európában vezeto helyen vagyunk

a GDP-ľe és a lakosságľa jutó sziĺház-finanszirozás mennyiségében, addig az államnak ne

legyen semmiféle joga, hogy kontľollt gyakoroljon, beleszólási joga legyen a színházaknak a

működésébe.

Tisztelt ellęnzéki képviselotáľsaim! Az oľszággyulési vitában olyan éľdemtęlen támadásokat

kellett elviselni, amelyeket hamis állításokra alapoztak. Je]lęzĺi szeľetném, hogy

Magyaľoľs zźtgonsemmi nem séľti az alkotoiszabadságot. Nem igaz, hogy a magyď koľmány

elvenné a levegot a független eloadóműv észeti szférátő!, ęzzel szemben egyre több forľás jut

nekik.



Tisztelt Miniszter Úľ!

A fentiekre tekintettel kéľdezném, hogy hogyan alakul a jiivőben a színházak

Íinanszírozása, sérül- e a színházak szabadsága?

Várom megtisztelő v áIaszźń|

Budapest, 2019. december 13.
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